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Abstract (en)
[origin: US2022264718A1] A lighting device for generating a white mixed light having controllable spectral characteristics is provided. The lighting
device comprises a number of white light sources for each making a contribution to the white mixed light by generating a white light with a
respective spectral expression in each case that can be quantitatively characterized, so that the white lights generated by the white light sources
can form corner points of a target range for the resulting mixed light in a spectral light parameter space. The lighting device further comprises control
electronics for controlling proportional contributions of the white light sources so that the position corresponding to the resulting mixed white light can
be varied within the target area spanned on the corner points in the spectral light parameter space.

Abstract (de)
Es wird eine Leuchtvorrichtung zum Erzeugen eines weißen Mischlichts (250) mit steuerbaren Spektraleigenschaften bereitgestellt. Die
Leuchtvorrichtung (100) umfasst eine Anzahl von Weißlichtquellen (150) zum Leisten jeweils eines Beitrags zu dem weißen Mischlicht (250)
durch Erzeugung jeweils eines weißen Lichts mit jeweils einer quantitativ charakterisierbaren spektralen Ausprägung, so dass die durch die
Weißlichtquellen erzeugten, weißen Lichter Eckpunkte (1, 2, 3, 1', 2', 3') eines Zielbereichs für das resultierende Mischlicht (250) in einem spektralen
Lichtparameterraum bilden können. Die Leuchtvorrichtung (100) umfasst ferner eine Steuerelektronik (300) zum Steuern von anteiligen Beiträgen
der Weißlichtquellen (150), so dass die dem resultierenden weißen Mischlicht (250) entsprechende Position innerhalb des auf den Eckpunkten (1, 2,
3, 1', 2', 3') aufgespannten Zielbereichs in dem spektralen Lichtparameterraum variiert werden kann.
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